
ÅRSMØTE, PARKINSONFORENINGEN OSLO NORD.    

Sted:  Kuben 62+ , Kjelsåsveien 114, 0491 Oslo 
Tid: Tirsdag 12. februar 2019,  kl. 1800-1900 
 
I årsmøtet 2018 ble det vedtatt at Parkinsonforeningen Oslo Nord skulle innstille sin 
virksomhet midlertidig. Grunnen var store vanskeligheter med å få et styre, samt synkende 
deltakelse i møtene. 
 
Fylkesstyret for Parkinsonforeningen Oslo / Akershus vedtok at et satsingsområde for 
fylkesforeningen i 2018 var å revitalisere parkinsonforeningen Oslo Nord. På vegne av 
fylkesstyret fikk Tor Halvorsen ansvar for å gjennomføre denne krevende oppgaven. Han 
samlet en arbeidsgruppe bestått av tidligere styremedlemmer fra Parkinsonforeningen Oslo 
Nord. Gruppen møttes ved behov hjemme hos Magne Roland. 
Arbeidsgruppen besto av: 
Tor Halvorsen, mail:   torhal@outlook.com 
Kari Giske, mail:   km-giske@online.no 
Inger Østli Kjeve, adr:  Etterstadsletta 69 A, 0660 Oslo. Tlf. 91 60 57 52 
Bjørg Olsen, mail:  bjorgolsen128@gmail.com 
Magne Roland, mail:  almaro@online.no        Tlf. 98 20 75 00 
Gunn Marit Walslag, mail: gmwalslag@gmail.com                 Tlf. 92 03 51 64 
 
 
Tor Halvorsen har gjort en stor innsats, og det aller meste av arbeidet er utført av han. 
Årsmøtet den 12. februar 2019 i den revitaliserte Parkinsonforeningen Oslo Nord er det 
viktigste resultat av dette arbeidet.  
 
Det må nevnes at det i 2018 også har vært opprettet pårørendegrupper og Onsdagsklubb 
med fysioterapi og logopedi. Videre arrangert noen medlemsmøter. Uten Tor Halvorsens 
innsats hadde ikke dette vært mulig. Det henvises til protokoll med vedlegg fra årsmøtet. 
 
 
 
 
PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET I PARKINSONFORENINGEN OSLO NORD 12.02.2019. 
 
Tor Halvorsen ønsket alle velkommen og orienterte om bakgrunnen for arbeidet som har 
vært utført siden årsmøtet i 2018. 
 
Lokalforeningen Oslo Nord omfatter 8 bydeler: Nordre Aker, Alna, Bjerke, Gamle Oslo, 
Grunerløkka, Sagene, Grorud, Stovner. 
 
Antall medlemmer i lokalforeningen: 177 
Antall medlemmer tilstede:     18 
Antall deltagere totalt:     27 
 
Saksliste: 
Sak 1/19: Godkjenning av innkalling og saksliste: 
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Vedtak:  
Innkalling med saksliste ble godkjent. 

 
Sak 2/19: Valg av møteleder og referent. 
   

Vedtak: 
  Tor Halvorsen ble valgt til møteleder og Magne Roland til referent. 
 
 
 
Sak 3/19: Valg av underskrivere av protokoll. 
   

Vedtak: 
Renate Aleksandersen og Susanne Meuthen ble valgt til å underskrive 
protokoll. 

 
Sak 4/19: Årsberetning for 2018. 

Det henvises til vedlagte årsberetning. Tor Halvorsen gikk  gjennom 
hovedpunktene i denne. Det ble bemerket at det ikke har vært et valgt styre 
som står bak beretningen for 2018. 
 
Vedtak: 
Årsberetningen tas til orientering. 
 

Sak 5/19: Regnskap for 2018. 
Det henvises til vedlagte regnskap. Tor Halvorsen  fremhevet endel 
hovedpunkter. Ved årsskiftet 2018/2019 var samlet kontantbeholdning  kr. 
64 259,-  og driftsoverskuddet for 2018 kr. 5 929,95. Det ble presisert at 
utgiftssiden hadde vært lavere enn vanlig da aktiviteten for 2018 også har 
vært lavere. 
 
Vedtak: 
Regnskap for 2018 ble godkjent. 

 
Sak 7/19 Revisors beretning. 

Revisor har gått gjennom regnskapet og godkjent dette samt funnet at det er 
grunnlag for videre drift av Parkinsonforeningen Oslo Nord. 

 
Sak 8/19 Valg av styre: 

Følgende medlemmer ble valgt til styret for 2019-2020. Alle ble valgt ved 
akklamasjon: 

  Trond Hasund,  styremedlem, mail: trhasu@online.no  
Bjørg Olsen,   styremedlem, mail: bjorgolsen128@gmail.com 
Hildrun Tyldum, styremedlem. mail: hil-tyld@online.no 
Susanne Meuthen, styremedlem, mail: susanne.meuthen@yahoo.no 
      susanne.meuthen@gmail.com 
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Liselotte Krebs, styremedlem, mail: wang@online.no 
Ann-Helen Johnsen, styremedlem,mail: ann-helen.johnsen@nrk.no 
 
Ingen av de valgte er pårørende. 
 
Årsmøtet vedtok at nytt styre konstituere seg selv, inkludert leder. Videre at 
de som er valgt avgjør i senere styremøte om noen skal fungere som 
varamedlemmer. Styret fikk også fullmakt til å bestemme om alle valgte skal 
ha funksjonstid 2 år eller om noen velges for 1 år. Det kan være praktisk at 
ikke alle er på valg samtidig.  
 
Videre ble det besluttet at styrt får fullmakt fra årsmøtet til å rekruttere  et 
styremedlem til samt utnevne valgkomite. 
 
Årsmøtet ble hevet ca. kl. 1900. 
 
 
Referent: 
Magne Roland 
 
 
Underskrivere av protokoll: 
 
 
 
Renate Aleksandersen    Susanne Meuthen 
 
 

 
 
 
Etter årsmøtet ble det arrangert medlemsmøte med foredrag av professor Espen Dietrichs. 
 
Videre ble Linedance demonstrert av Anita Wasstveit. Medlemmene deltok livlig i dansen. 
 
Deretter var det bevertning og loddsalg. 
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